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Zápis provedl: Saša Zejnilović 

Prezenční listina 

Delegáti: 

 Václava Sedlmajerová  Prezident 

 Jakub Brož    Silicon Hill 

 Veronika Huvarová   Buben    

 Jakub Tauchman   Sincoolka 

 Nicola Kyjevská   Fakultní klub BION  

 Andrea Schejbalová  BEST    

 Marek Záveský   Křesťanský klub 

 Petr Hnyk    STOH    

 Petr Šatra    EFDRIVE   

 Aneta Burešová   ISC 

 Stanislav Jeřábek   AS ČVUT   

Omluveni: Hlávkova kolej 

Neomluveni: Masařka 

Delegáti Pod-O-Lee a ESC byli jmenování po termínu pro zasedání. Kolejní klub 
Orlík nemá jmenovaného delegáta. Neobsazené jedno místo delegáta za externí 
kluby. 

Hosté: Saša Zejnilović (velitel velbloudího pluku rychlého nasazení), Kateřina 
Pacáková, Ondřej Hába, Michal Halenka, Žaneta Talácková, Marie Hoťková, 
Oldřich Štumbauer, Jan Máca, Mája Dvořáková, Pavel Průcha, Jiří Hospodka, 
Michal Schiller 
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Program zasedání 

1. Schválení programu zasedání 
2. Představení delegátů Studentského parlamentu 
3. Studentský parlament 
4. Stanovy 
5. Přístupy banka 
6. AS ČVUT 
7. ORSE 
8. Schválení ekonomických činností klubu Silicon Hill pro rok 2015 
9. Oznámení záměru o založení fakultního klubu na FIT ČVUT 
10. Různé: 

a. UNICUP 
b. Novoroční bowling 

11. TPPPPPP 
 

Začátek zasedání 

Prezidentka Václava Sedlmajerová vítá všechny delegáty na prvním zasedání roku 
2015 a zahajuje schůzi. Počet osob s hlasovacím právem: 11. 
 

1 Schválení programu zasedání  

Usnesení  
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání konaného 
dne 13. 1. 2015 na Podolí.“ 

OHP: 11; 11:0:0 → Schváleno 

 

2 Představení delegátů Studentského parlamentu 

Václava Sedlmajerová představuje myšlenku profilu delegátů. Děkuje všem, 
kteří profil poslali. Prosí i zástupce delegátů, aby si připravili profil, který by byl 
zveřejněn na webových stránkách spolku. 

Představují se jednotliví delegáti (nově jmenovaní s mandátem od 1. 1. 2015). 

Karel Jakubů: Možná o nás již Parlament slyšel od našeho bývalého PR, ale to je 
pravda maximálně z 20%. 

Diskuze nad tím, jak by měly profily delegátů vypadat – program by měl říkat, 
co chtějí delegáti dělat na úrovni Studentské unie ČVUT. 
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3 Studentský parlament 

Václava Sedlmajerová upozorňuje na deadline pro odevzdání výročních zpráv. 

Petr Šatra shrnul vše, na čem v uplynulém roce 2014 Studentský parlament 
pracoval a o čem hlasoval, do jednoho dokumentu.  

Studentský parlament kontroluje usnesení, která v uplynulém období přijal. 

 

4 Stanovy 

První připomínková verze stanov šla do konference Studentského parlamentu. 
Prosíme všechny delegáty o připomínky a komentáře. Veškeré podněty je možné 
zaslat do konference legislativní skupiny (legislativa@lists.su.cvut.cz). 

Petr Hnyk dostal první neprezidentskou mandarinku za dobrou poznámku týkající 
se stanov. 

Michal Schiller představuje stav řešení interních předpisů. 

 

5 Přístupy banka 

Václava Sedlmajerová: Byly zřízeny účty u FIO banky. Ročně ušetříme minimálně 
100 tis. Kč na poplatcích. Zatím není žádný z účtů transparentní. Není problém 
účet na transparentní předělat. Čísla stávajících účtů zůstávají, liší se pouze 
kódem banky. Žádám kluby, aby si co nejdříve zřídily profily pro členy, kteří mají 
mít přístup. Takový člen nebude mít ihned přístup ke klubovým prostředkům. 
Právo nakládat s financemi budou mít až poté, co je přidám jako disponenty. 
Systém autorizace bude stejný jako v RB. Prosím o spolupráci při nasazování 
na systémy zaznamenávající platby členů.  

 

6 AS ČVUT 

Stanislav Jeřábek shrnuje dění na zasedání AS ČVUT, které se konalo v prosinci. 
Na zasedání bylo schváleno: 

Podmínky přijímacího řízení do 4 studijních programů na MÚVS 

9. změna Organizačního řádu FSv 

4. změna Stipendijního řádu ČVUT 

Organizační řád Rektorátu ČVUT (souhlasně projednáno) 

Byl prezentován CIIRC jeho ředitelem prof. Maříkem. 
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V bodu různé zazněly informace rektora: 

Průběh jednání o částce pro pražské VŠ z OP VVV. 

Změny ve financování VŠ a jejich vliv na ČVUT (např. změny v koeficientu 
kvality K) - celková změna pro ČVUT odhadována na ztrátu 30M (z loňských 
1250). 

Participaci na projektech společnosti Energocluster (vědecko-technický park 
Milovice) 

Následující zasedání senátu proběhne 28. ledna 2015, program zasedání zašle 
Standa do konference Parlamentu. 

 

7 ORSE 

Václava Sedlmajerová: Před tím než přišly finance, které se Parlament rozhodl 
proplatit ORSE za faktury 3Q/2012 a 4Q/2014, podalo ORSE prostřednictvím 
soudu platební příkaz. Částka, kterou ORSE požaduje, obsahuje i částky 
za prodlení z platby faktur a náklady na právního zástupce. ORSE stáhlo původní 
žádost a chce po nás proplatit dalších 32 tis. Kč. 

Studentský parlament doporučuje podat rozklad vůči ORSE. 

 

8 Schválení ekonomických činností klubu Silicon Hill 
pro rok 2015 

Jakub Brož představuje ceník ekonomických činností klubu Silicon Hill.  

Diskuze nad spornými položkami – PR a SHOW. V současné době není jasné, zdali 
SHOW bude (rekonstrukce kolejí).  

Jakub Brož zasílá do konference Parlamentu nový návrh ceníku. 

 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ceník ekonomických 
činností klubu Silicon Hill ve znění, v jakém byl zaslán do konference 
Parlamentu 13. ledna 2015, 20:42. 

OHP: 12; 12:0:0 → Schváleno 
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9 Oznámení záměru o založení fakultního klubu 
na FIT ČVUT 

Stanislav Jeřábek oznamuje Parlamentu záměr o založení fakultního klubu při FIT.  
Probíhá diskuze o tom, zdali již jednal s panem děkanem. Doporučení spojit se 
s Petrem Hodačem a klubem tech@SU. 

 

10 Různé  

a) UNICUP 

Václava Sedlmajerová informuje o novém projektu, kterým je UNICUP. Souboj 
univerzit ve fotbale. Firma, která akci organizuje, již jednala s ČVUT 
a ostatními studentskými spolky. Ohledně spolupráce bude podepsána 
dohoda. 

 
b) Novoroční bowling 
Václava Sedlmajerová připomíná akci Novoroční bowling, která se bude konat 
v sobotu 17. ledna 2015. 
 
c) Konference SU 
Martin Barič informuje o plánové schůzce k přípravě akce – konference 
SU ČVUT. Informace o schůzce půjde i do konference Parlamentu. Kdo má chuť 
se zapojit, nechť se s Martinem spojí. 
 
d) Ples FBMI 
Nicola Kyjevská informuje o tom, že dne 6. 3. 2015 se koná ples Fakulty 
biomedicínského inženýrství a Fakultního klubu BION. 
 
e) Ples FD 
Ondřej Hába informuje o tom, že dne 19. 3. 2015 se koná ples Fakulty dopravní 
v prostorách Masarykovy koleje. 
 
f) STOH 
Petr Hnyk informuje o možnosti volného hraní ve zkouškovém období: každá 
středa od 19:00 do 23:00. 

 

 

Konec schůze 

 


